
Styrelsemötesprotokoll Östervåla Ryttarklubb 2014-08-11  

1. Mötets öppnande 

 

2. Val av protokolljusterare: Hanna 

 

3. Dagordningen godkändes 

 

4. Närvarande: Camilla, Elisabeth, Margareta, Sofie, Hanna, Camilla och Mikaela. 

 

5. Föregående protokoll upplästes och godkändes. 

 

6. Inga nya skrivelser har inkommit. 

 

7. Ekonomi: Där har det inte hänt så mycket då vi inte har haft några aktiviteter. 

 

8. Ungdomssektionen: Frida arrangerade en väldigt trevligt tipsrunda och mysigt fika, väldigt 

roligt med flera nya glada ansikten och vi var 13 deltagare. Intresse finns även för distansritt 

på höstlovet. 

 

9. Föreningsstöd: är viktigt och på gång men just för mötet vilande.  

 

Lokstödet: Vi har lite problem att få in allt i systemet men Hanna och Sofie ser till att det 

kommer in i tid. 

 

 

10. Tävlingar 31/8 har vi ponny dressyr div 2, 4 lag med 16 anmälda. Regional klass på 

eftermiddagen. Klasserna kommer att göras om för att så många reserver som möjligt ska få 

delta. Vi planerade upplägget med funktionärer och upplägg för tävlingsdagen.  

Åsa H fixar funktionärslistor.  Banbygge 29/8 kl 18.00 

 

11.  Vi försöker få till ett möte med någon från idrottsförbundet kommer på något av våra möten 

under hösten.  

 

12. Arrendeavtalet har löpt ut och det ska skrivas nytt Elisabeth återupptar det, minst på 3 år. 

 

13. Klubbhoppning 27/9 kl 10, Programridning 18/10 Margareta tillfrågar Gun-Britt. Vi går ut och 

äter den 11/10 med klubben. 

 

Styrelsemöte 15/9 kl 19.00, styrelsemöte 21/10 kl 19.00, styrelsemötet 11/11 kl 19.00 

21/11 Julbord kl 19.00 

  

14. Mötet avslutades 

 

Ordförande:                                   Sekreterare:                           Justerare: 


